
Södra Länsö Ekonomiska Förening – SLEF  
Föreningsstämma: 2024-05-12 vid pumphuset 

 

Dagordning 

1. Val av mötesordförande   

Stämman väljer Maria Eriksson 

 

2. Val av protokollförare  

Stämman väljer Cecilia Bergsten till protokollförare. 

 

3. Godkännande av röstlängd och närvarolista 

Stämman godkänner närvarolistan 

 

4. Val av två justerare och rösträknare 

Lars Hedlund och Viveca Arkehag väljs av stämman 

 

5. Fråga om stämman blivit utlyst i tid 

Stämman bifaller att stämman blivit utlyst enligt stadgarna.  

6. Fastställande av dagordning 

två inkomna motioner, se bilaga och under punkt   

7. Styrelsens årsredovisningshandlingar och revisionsberättelsen för år 2023 

Årsredovisningen och ekonomiska redovisning har mejlats ut till alla inför alla stämman. 

Kassör Mikael Wik går igenom de viktigaste punkterna och svarar på frågor.  

Utfall: Resultatet +13 370 kr. Ett större inköp har gjorts undre föregående verksamhetsår då 

ny maskinhall inhandlades. 

Vatten ligger som kostnadsneutral då SLEF sköter fakturering åt LSS. LSS kan ses som vår 

vattenförening för de som är kopplade till sommar- och vintervattnet.  

Revisor, Fredrik Mattsson, sammanfattar sin revisionsberättelse. Rekommendationen är att 

stämman ska ge styrelsen ansvarsfrihet.  

8. Beslut om fastställande av balansräkningen och resultaträkningen samt om hur vinsten eller 

förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras 

Stämman bifaller balans- och resultaträkning samt resultatdispositionen.  

9. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

Stämman beviljar ansvarsfrihet.  

 

  



 10. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorn 

Stämman bifaller att samma arvode som tidigare år, 1000 kronor per ledamot och revisor, 

kvarstår. Styrelsen påtalar, som vanligt, att de enbart får ett arvode trots att de sitter i 

styrelsen för både SLEF och LSS.  Finns även ett arvode för förtroendeuppdrag på 1000 kronor.  

11. Budget för 2024 

Budget för 2024 har mejlats ut till alla inför stämman. Kassör Mikael Wik går igenom de 

viktigaste punkterna och svarar på frågor.  

12. Medlemsavgift för 2023 

Ingen förändring i medlemsavgifterna, de kvarstår enligt följande: 

• Öns skötsel 1053 kr 

• Båtplats medlem 750 kr 

• Båtplats ej medlem 900 kr 

• Parkering medlem 575 kr 

• Parkering ej medlem 690 kr 
Kassör påtalar att avgifterna inte bär alla kostnader, parkeringen kostar mera och båtplatserna 

lite mindre än ovan angivna belopp.  

13. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 

Valberedning redovisar sitt förslag på nya ledamöter och informerar stämman om att 

styrelsen äger rätt att inom sig fördela olika funktioner så som ordförande, sekreterare med 

mera.  

Mikael Wik, ledamot 
Fredrik Berggren, ledamot 
Patric Abelt, ledamot 
Åke Pettersson, suppleant 
Mats Fredriksson, suppleant  
Maria Eriksson, suppleant 
 

14. Val av revisor 

Fredrik Mattson väljs till revisor för kommande verksamhetsår 

15. Val av valberedning 

Cecilia Bergsten och Peter Nyström väljs till valberedare för kommande verksamhetsår.  

16. Övriga ärenden 

A. Förtroendeuppdrag 

Stämman bifaller nedan angivna förslag samt ålägger valberedningen att bereda beslut 

till förtroendeuppdrag inför nästkommande årsstämma. Både gällande förklaring kring 

vad posterna innebär och efterfråga intresserade.  

• Vägar och ängar – Kenneth Pettersson och Stefan Fedoriw erbjuder sig.  

• Skogsansvarig – Andreas ”Agge” Augustsson kvarstår och Stefan Fedoriw väljs in. 

Diskussion kring att skogsansvariga inte ska behöva vara de som fäller träd, det 

går att ta in en person utifrån.    



• Brandansvarig – i stället för som tidigare att det är en person beslutas att det ska 

bildas en grupp. Då ökar chansen att någon som kan brandutrustningen är på 

plats om något händer. Följande personer väljs in: Leif Peterson, Fredrik 

Berggren, Åke Pettersson, Lasse Johansson och Peter Sandel. 

Räddningstjänsten i Östhammar har påtalat att alla fastighetsägare behöver ha 

en 6 kg pulversläckare.  

• Strandgruppen – Anna Abelt och Pia Pettersson väljs.  

• Hemsidan – Stefan Törnblom fortsätter. 

 

B Övriga beslutsfrågor 

1) Skogsbruket 

Ekonomiska föreningen SLEF äger all mark. Det finns en skogsvårdsplan som uppdaterades förra 

året av Mellanskog. Den har skickats ut tillsammans med kallelse till årsstämman.  

I planen har Mellanskog tittat på det styrelsen framfört som syftet med vår skog, rekreation. Dvs 

att kunna vandra, plocka svamp och liknande. Ett annat syfte med skog kan vara att tjäna pengar. 

Två saker framgår:  

1) Röjning, dvs att gå med röjsåg och ta bort sly. Finns ett kostnadsförslag som innebär 11 000 

kronor.  

2) Gallring, dvs att såga ner fullvuxna träd med maskiner i syfte att övriga träd kan växa på bra 

sätt. Kan beslutas med olika uttag/fällning - dvs hur stor andel av skogen som ska tas ner. 

Slutavverkning innebär att alla träd tas bort vilket inte är aktuellt. Efter beslut har bolaget några 

år på sig att genomföra det uppdrag stämman ålägger bolaget. Styrelsen påtalar att det är väldigt 

långsiktiga beslut som ska fattas. Det tar 10-tals år innan de beslut vi tar idag syns i vår skog. 

Riskanalys? Man har tittat på hur klimatet påverkas, torrare sommar, blåsigt, granar har lättare 

att blåsa omkull osv.  

Vad vill medlemmarna? Hur mycket urskog vill vi ha och hur vill vi att skogen ska se ut på lång 

sikt? 

Stefan Fedoriw har lagt in en motion om att vi ska ta fram en arbetsgrupp som utreder frågan. 

Den ska återkomma med förslag nästkommande årsstämma.  

Beslut:  

• Röjning av några områden enligt förslag för 11 000kr: Stämman antar detta förslag.  

• Gallring: Nej, inte enligt liggande förslag.  

• Bildandet av en arbetsgrupp. Följande personer anmäler sig: Stefan Fedoriw 

(sammankallande), Viveca Arkehag, Roger Svens, Kalle Flodqvist, Barbro Ingvaldsson, 

Kenneth Pettersson och Mikael Wik. 

 

  



2) Förslag om vägskyltar 

Stryks – finns inte något förslag att ta ställning till då styrelsen inte hunnit bereda frågan 

under föregående verksamhetsår. Alla fastighetsägare uppmuntras att ta fram egna skyltar.  

3) Vattentankar  

Information om att brandkåren i Östhammar har uppmanat oss att köpa in och placera ut 

flera en-kubikstankar med vatten. Dessa kan utgöra en start om brand uppkommer. Finns ett 

förslag vart de ska placeras (se bilaga 1).  

Beslut: Styrelsen ansvarar för att dessa placeras ut. Om det visar sig att det finns bättre 

placeringar kan tankarna flyttas senare.   

 

4) Hundgård 

Inkommen motion från Anna Fedoriw om hundgård. Syftet är att hundarna kan träffas och 

leka på ön.  

Beslut: efter röstning (18 för och 5 mot) beslutas att en arbetsgrupp bildas för att utreda 

frågan och till nästa stämma inkomma med förslag på vart den skulle kunna vara och ev 

kostnad. Anna Fedoriw åtar sig att vara sammankallande, Barbro Ingvaldsson ingår. De som 

vill ingå ombeds kontakta Anna (070-570 75 69). 

5) Snöröjning på Södra 

Stefan Törnblom berättar att det tidigare har funnits en informell överenskommelse med 

Anders Jansson på Norra angående snöröjning även för Södra. Denna vinter kom det 

extrema mängder snö och det har varit väldigt svårt att ta sig fram. Det handlar bl.a. om 

säkerhet, att kunna ta sig från ön om något händer. Finns viss utrustning även här på Södra, 

snöslungare. Oklart om någon vill ta på sig detta jobb. 

Beslut: Stämman ålägger styrelsen att prata med Anders Jansson på Norra om han har 

möjlighet att ploga våra vägar på vintrarna.  

17. Meddelande om plats där protokollet hålls tillgängligt –  

På hemsidan https://lanso.se/sodra-lanso/protokoll-och-styrelsebeslut/  

18. Stämman avslutas  

 

 

__________________  ____________________ 

Lars Hedlund   Viveca Arkehag  

Justerare    Justerare   

 

 

__________________  ____________________ 

Maria Eriksson  Cecilia Bergsten  

Mötesordförande  Protokollförare  

https://lanso.se/sodra-lanso/protokoll-och-styrelsebeslut/

